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Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-09-22, § 15 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 22 september 2016 kl. 17.00 – 17.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 3 oktober 2016 

  

 

Jan Valeskog Joakim Larsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden  

Joakim Larsson (M) vice ordföranden 

 

Margareta Stavling (S)  

Elin Olsson (MP)  

Lennart Tonell (MP)  

Rikard Warlenius (V)  

Monika Lozancic (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Alexandra Östback (M)  

Mattias Keresztesi (M)  

Abit Dundar (L)   

 
Tjänstgörande ersättare: 

Lars Arell (S) för Anders Göransson (S) 

Anna Forssell (S) för Maria-Elsa Salvo (S) 

 

 
Ersättare: 

Anna Bäcklund (MP)  

Maria Ljuslin (V)  

Jihad Adlouni (M)  

Marianne Pettersson (M) 

Markus Berensson (C)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Håkan Falk, Jenni Almgren, Marita Anheim, Ann-

Charlotte Bergqvist, Gunnar Jensen, Lena Mittal, Martin Skillbäck och Åsa 

Wigfeldt samt borgarrådssekreteraren Oscar Lavelid och 

personalföreträdaren Luis Lopez för §§ 1-6. 

 

 

 

 

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (2) 
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 § 15 
Samråd om 400kV luftledning mellan Snösätra i 
Stockholms stad och Ekudden i Huddinge kommun. 
Anmälan av svar på remiss 
Dnr E2016-01645 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner anmälan av remissvar och 

lägger ärendet till handlingarna. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 17 augusti 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), 

Elin Olsson m.fl. (MP) och Rikard Warlenius (V) enligt följande: 

 

Rågsved-Högdalen-Hökarängen samt Fagersjö är viktiga 

stadsutvecklingsområden. Centralt för dessa stadsdelar är ett 

attraktivt och tillgängligt möte med det kommande 

naturreservatet – Rågsvedsfriområde. Svenska Kraftnät 

föreslår att luftledning mellan Snösätra och Ekudden ska 

bibehållas och utvecklas istället för, så som staden förordat, 

att anlägga detta som en mark- och sjökabel. Vi anser att det 

är olyckligt att del av det framtida naturreservatet fortsatt 

kommer utgöras av en kraftledningsgata och att 

skyddsavstånd till ledning minskar möjligheterna för staden 

att ta ett samlat grepp om både naturvärden och framtida 

stadsutveckling. 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

_________________________________  


